

ZUGO TECH CORP., 智易購有限公司

產品符合 RoHS 規範聲明書 Product Compliance Declaration - RoHS Directive

智易購有限公司承諾其所提供的產品符合歐盟 RoHS (2011/65/EU 及其修正指令 2015/863/EU) 及相關國際有害物質限制規範,確保產品在製造過程及材料使用上,不含超過規定濃度限值的有害物質,以保障環境與人類健康。

ZUGO TECH CORP hereby declares that the products supplied comply with the EU RoHS Directive (2011/65/EU and its amendment 2015/863/EU) and other relevant international hazardous substance restriction regulations. We ensure that our manufacturing process and materials used do not contain hazardous substances exceeding the allowable concentration limits, in order to protect the environment and human health.

適用範圍 / Scope

本聲明適用於本公司所製造及銷售的所有產品與零組件,除非另有書面說明。 This declaration applies to all products and components manufactured and sold by the company, unless otherwise stated in writing.

符合聲明 / Compliance Declaration

依據檢測與供應鏈資料,本公司產品中下列有害物質含量皆不超過 RoHS 規範限值 (以均質材料計):

- 鉛(Pb):≦ 0.1% - 汞(Hg):≦ 0.1% - 鎘(Cd):≦ 0.01%

- 六價鉻(Cr6+):≦ 0.1% - 多溴聯苯(PBB):≦ 0.1%

- 多溴二苯醚(PBDE):≦ 0.1%

- 鄰苯二甲酸二(2-乙基己基)酯(DEHP): ≤ 0.1%



- 鄰苯二甲酸丁苄酯 (BBP) : ≦ 0.1%

- 鄰苯二甲酸二丁酯 (DBP) : ≦ 0.1%

- 鄰苯二甲酸二異丁酯 (DIBP) : ≦ 0.1%

Based on testing and supply chain data, the levels of the following hazardous substances in our products do not exceed the RoHS limits (measured in homogeneous materials):

- Lead (Pb): \leq 0.1%

- Mercury (Hg): ≤ 0.1%

- Cadmium (Cd): $\leq 0.01\%$

- Hexavalent Chromium (Cr6+): ≤ 0.1%

- Polybrominated Biphenyls (PBB): $\leq 0.1\%$

- Polybrominated Diphenyl Ethers (PBDE): ≤ 0.1%

- Bis(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP): $\leq 0.1\%$

- Benzyl butyl phthalate (BBP): ≤ 0.1%

- Dibutyl phthalate (DBP): ≤ 0.1%

- Diisobutyl phthalate (DIBP): ≤ 0.1%

承諾 / Commitment

智易購有限公司承諾持續遵守 RoHS 規範,並要求供應鏈合作夥伴同樣遵循,以確保產品符合國際環保要求。

ZUGO TECH CORP is committed to continuously complying with the RoHS Directive and requiring our supply chain partners to do the same, ensuring our products meet global environmental standards.

智易購有限公司 / ZUGO TECH CORP

日期 Date: 2024 / 06 / 18